
Amigos, těší mě, že vás 
vidím tady na kolbišti. Moc 
rád tu předvádím akrobatické 
kousky. Akrobacie na 
koni má původ v bitvách. 
Starodávní válečníci jezdili 
na koni vestoje, stříleli 
z luku, zatímco jeli tryskem, 
viseli na boku koně, aby se vyhnuli střelám, 
a dokonce ve vysoké rychlosti seskakovali 
a zase nasedali. Domorodí Američané na svých 
konících prováděli podobné triky, když jezdili bez 
sedla. Je to fakt vzrušující a děsivá podívaná; 
to proto, že je akrobacie hrozně nebezpečná. 
Zkoušet by ji měli jenom hodně zkušení jezdci 
a profesionálové jako já.

Dneska jsme odvedly velký 

kus práce. Než skončíme, 
zasloužíš si pár odznaků.

Koňské odznaky Akrobacie s Javierem

Odznaky! Jupí! 
Dostanu taky nějaké?

Každý si může zasloužit odznak. 
Mysli na to, co jsme se dnes 
naučily, odpověz na otázky a získej 
odznaky. Své odpovědi si 
zkontroluj v knize!
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